
Zápisnica 

zo  zasadnutia komisie výstavby a dopravy (VaD) pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej 

časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 12.09. 2016 

 

Prítomní členovia komisie: podľa prezenčnej listiny (tvorí prílohu originálu zápisnice) 

predseda: Miloš Fatyka, tajomníčka: Ing. Lívia Štulajterová 

v zastúpení Ing. Eva Ihringová, členovia: Ing. Peter Kopčák, 

Ing.arch Ladislav Slabey, Miloslav Sajan, Marta Liďáková, 

Vladimír Kristl  

 

Hostia:    Ing. Jozef Krúpa 

 

Program komisie VaD – 12.9.2016 

1. Stanovisko k opätovnej žiadosti o prenájom pozemkov spol. West park. 

2.  Stanovisko k žiadosti o prenájom pozemku spol. TRAK-BAG. 

3.  Obhliadka Richtárskeho domu, zhotovenie fotodokumentácie – potrebné k materiálu 

do MZ. 

4. Stanovisko k technickému zabezpečeniu parkovacieho systému v Bratislave. 

5. Stanovisko k plánovanej výstavbe – dopravné napojenie obytného súboru 

Podkerepušky (podklady budú poskytnuté na komisii). 

6. Informácia o projekte pre stavebné povolenie – Obytný súbor Pod vŕškami, blok D, 

investor ISPK s.r.o. 

7. Informácia o projekte zmeny stavby pred dokončením – Málopodlažná bytová 

zástavba Zóna Krče, investor Greenvia s.r.o. 

 

K bodu č. 1 

Komisia VaD sa k prenájmu pozemku zatiaľ nevyjadruje, nakoľko predmetná výstavba 

vykazuje závažné otázky , ktoré je nutné vyriešiť za účasti kompetentných a to v predstihu 

pred samotným stanoviskom komisie VaD k nájmu pozemku. 

 

K bodu č. 2  

Komisia súhlasí s kladným vybavením tejto žiadosti. 

 

K bodu č. 3 

Člen komisie p. Ing. Kopčák preverí u pamiatkového úradu spôsob možnej záchrany objektu 

a poskytne cenovú ponuku na stavebno-technický výskum. Po dohode zváži vypracovanie 

bezodplatného zamerania skutkového stavu a vyhotovenie fotodokumentácie objektu. 

 

K bodu č. 4 

Komisia VaD berie na vedomie parkovací systém v Bratislave, predložený Hlavným mestom 

SR BA. Ale konštatuje, že tento systém nie je vhodný pre MČ  BA Záhorská Bystrica. 
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K bodu č. 5 

Komisia VaD berie na vedomie predloženú overovaciu štúdiu a žiada riešiť dopravné 

napojenie predmetnej lokality pôvodným návrhom – okružnou križovatkou, vyriešenou 

v dokumentácii „Cesta I/2 Lamač – Záhorská Bystrica rozšírenie na štvorpruh. Navrhnuté 

„dočasné“ napojenie nerieši celé územie lokality Podkerepušky, ktoré je už v súčasnosti 

kritické.  

 

K bodu č. 6 

Komisia VaD berie predloženú informáciu na vedomie a  k riešeniu nemá pripomienky, 

 

K bodu č. 7 

Komisia VaD berie predloženú informáciu na vedomie a  k riešeniu zmeny stavby pred 

dokončením  nemá pripomienky, 

 

 

 

V Bratislave,  26. 9. 2016 

Zapísala: Ing. Ihringová.  

 


